
Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund. Söndag 20 november kl 10:00, via teams 

Närvarande: Bo Roos, Thomas Johansson, Bengt Larsson, Gullvi Högberg, Ann Ohlsson, 

Karin Arvidsson, Björn Westling och Anna Syberfeldt. 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet, extra välkommen till Anna på sitt första styrelsemöte.  

2. Val av justerare. Bengt Larsson justerar protokollet.  

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll. 

4. Rapport kring verksamheten på de olika klubbarna 

- ingen rapporterar om Carlsborg. Mycket få betalande medlemmar, knappt verksamhet. Leif får 

uppdraget undersöka framtida hantering 

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping fortsatt bra, med flera spel 

under veckan, 17 par i nybörjartävlingen 19 nov. Falköpings nya lokal har startat ok. 

- Thomas Johansson rapporterar om Alingsås, Herrljunga och Vårgårda. Alingsås på väg tillbaka, 

både måndag och onsdag. Herrljunga/Vårgårda går lite trögt men spelet fortgår. 

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. 

Kvänum sällan under 9 bord, Levene 7-8 bord, Mariestads/BK Ruter har flera kvällar, men färre 

par. Tidaholm 7-8 bord, Stenstorp är vilande.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Hjo och Tibro. Hjo kommer starta nybörjarkurs, Tibro bidragit.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Spelet stabilt på tisdag/torsdag, nytt rekord tisdag 11 bord, c:a 7 

bord torsdagar. 

- Anna Syberfeldt rapporterar om Skövde. 5 tillfällen per vecka, 7-8 bord måndag och onsdag, 

nybörjarkurs pågår.  

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Hid 

5-6 bord, Ulricehamn/Svenljunga 8-9 bord även dagbridge, Borås 6-7 bord och nybörjarkurs fått 

18-20 deltagare. 

5. DM damer 

Ordförandens förslag: Gullvi Högberg rapporterar från arbetet med översyn av DM damer, 

tillsammans med Linda och Anna. Kommer spelas i Skövde, inbjudan på VBF:s hemsida, kommer 

även att skickas ut via mejl.  

6. Utvärdering av division IV  

Tibro 4 lag, väldigt fin lokal. Lidköping 6 lag, varav 2 nya från kursen, flera blev nya klubbmästare. 

Ulricehamn fick 4 lag, var lite kalenderstrul. VBF kommer få minst 4 lag till 3:an, Bengt kommer 

att  fråga klubbarna om avancemang till div 3. 

7. DM 30+ hcp 

Vi anordnar tävlingen i Skövde, 25 mars. Anna håller i det. Vi får fundera på till exempel extra 

fikapauser, liberala rondtider, liknande. Bengt undersöker hur andra distrikt gör, Gullvi tar med sig 

lärdomar från Lidköpings tävling. Vi siktar på max 36 brickor, start 10:00, 100 kr/spelare. 

8. Reviderad budget 

Thomas går igenom reviderat förslag. Stora kostnaden är en engångseffekt för inköp av medaljer, 

200 st, räcker drygt 14 år. Resten av underskottet visades på årsmötet, och beror på hur många 

startande. 

9. Historiskt arkiv 

Thomas Johansson och Bengt Larsson informerar om sitt arbete med att digitalisera distriktets 

arkiv. Vi har nyligen fått in flera dokument från Hans Ekman och Gert Malmström. 

10. DM Lag 

Klubbkvalen har påbörjats, Borås upplägg diskuteras. En kvalgrupp i Lidköping troligt, 

Tibro/Tidaholm/Mariestad hanteras av Bengt/Ann, siktar på Tibro som lokal. Förra årets vinnare 

går direkt till final, tvåan och trean direkt till semifinal. 



11. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Söndag 5 februari 10:00 via teams, Bo/Thomas skickare kallelse.  

12. Övriga frågor 

• Förtjänsttecken. Skövde har tillfrågat om två förtjänsttecken, en silver och ett silver med 

lagerkrans. Vi tillstyrker.  

• Utse Vice Ordförande. Ann Ohlsson utses som vice ordförande om Thomas inte kan närvara.  

13. Thomas avslutar mötet.  

 

 

 

 

 

_______________________     ____________________ 

Sekreterare Bo Roos      Justeras Bengt Larsson 


